
Z á p i s n i c a 

                            z  3.zasadnutia  Obecného zastupiteľstva obce Choča 

                           konaného dňa 08.04.2011 o 18.30 hod. v zasadačke OcÚ. 

 

Prítomní: viď prezenčná listina 

Počet prítomných poslancov OcZ:            6 

Neprítomní – ospravedlnení:                     1  

Zasadnutia sa nezúčastnil poslanec Jozef Havran  

Neprítomní – neospravedlnení:                 0 

 

Začiatok zasadnutia:                               18.30 hod. 

Ukončenie zasadnutia:                            20.45 hod. 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Procedurálne otázky 

3. Kontrola plnenia uznesení z posledného zasadnutia OZ 

    a správa o činnosti Obecnej Rady      

4. Prejednanie žiadostí od občanov 

5. Doplnenie členov jednotlivých komisií 

    ( Komisia verejného poriadku, Komisia stavebná, Komisia športová, Komisia kultúrna)   

6. Správa hlavnej kontrolórky obce za I. štvrťrok 2011 

    - predkladá V. Fogadová,  hl. kontrolórka 

7. Výberové konanie na funkciu hlavnej kontrolórky obce 

8. Správa ohľadne úveru na financovanie „ NadstavbyTJ“ 

9. Rôzne 

10. Diskusia 

12. Návrh na uznesenie a záver 

 



K bodu 1 

Pani starostka obce privítala prítomných poslancov na riadnom zasadnutí Obecného 

zastupiteľstva, oboznámila ich s programom. Z prítomných poslancov nemal nikto 

pozmeňujúci ani doplňujúci návrh. Starostka dala hlasovať o programe. 

Za ............. 6 poslancov,       proti .................. 0,       zdrţal sa ....................... 0, 

 

K bodu 2 

Za zapisovateľku 3. riadneho zasadnutia OZ navrhla starostka obce poslankyňu Janu 

Segíňovú, do návrhovej komisie navrhla Lenku Havranovú a Pavla Kériho. 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí poslanci Mário Valášik a Roman Kühtreiber. 

Za ............. 6 poslancov,       proti .................. 0,       zdrţal sa ....................... 0, 

K bodu 3 

Starostka obce oboznámila poslancov s plnením uznesenia z predošlého zasadnutia OZ, 

 na ktorom jej bolo uloţené doriešiť odpredaj obecných pozemkov pánovi  Bc.Vladimírovi 

Paluškovi.  Na  navrhovanú cenu  za m2 extravilán 0,53 € a intravilán 2,32 € pán 

 Bc. Paluška vzhľadom na druh pozemkov, nebol ochotný pristúpiť.  

Starostka obce následne zvolala Obecnú radu, aby ceny opätovne prehodnotili.  

Ďalej  starostka oboznámila poslancov s tým, ţe informovala obyvateľov bytovky č.100 

o odpredaji časti pozemku, par.č. 1788/7, ktorý uţívajú. 

Rovnako starostka obce informovala poslancov, ţe začala s vybavovaním úveru v Dexia 

banke vo výške 77 747,80 € z dôvodu financovanie „ Nadstavby TJ.“ 

Zároveň boli poslanci OZ informovaní, ţe Obecná Rada zasadala dvakrát a to 10.03.2011 

a 31.03.2011.  

Za............... 7 poslancov,         proti ................ 0,         zdrţal sa .....................0, 

K bodu 4 

Prejednanie ţiadostí od občanov: 

a) Starostka obce v prvom rade oboznámila poslancov s doporučením členov OR ohľadne  

ceny pozemkov  za m2 , ktoré má váţny záujem odkúpiť za účelom rozvoja agroturistiky pán 

Bc. Vladimír Paluška .Nakoľko sa obec  nachádza v nepriaznivej finančnej situácii a finančné 

prostriedky za odpredaj pozemkov by obci pomohli a aj z dôvodu  aktivít, ktoré  Bc. Paluška 

vyvíja a je naďalej ochotný pomáhať obci, Obecná rada doporučuje OZ schváliť novú cenu a 

to 0,23 € za m2 extravilán a 0,33 € intravilán. 



 Poslanci návrh jednohlasne schválili. 

Za ............... 6 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

b) Ing. Viliam  Šiška, Choča č.64 

 – Ohlásenie  drobnej stavby  na súp. čísle 64, ktorá by spočívala v spevnení múrov zadnej 

časti domu a následne výmena krovu na dome. 

Prítomní poslanci nemali žiadne námietky. 

Za ............... 6 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

c) Jozef Havran, Choča č.11 

- Ohlásenie drobnej stavby  - elektická prípojka do garáţe a ţiadosť o vydanie stavebného 

povolenia na prístavbu k rodinnému domu súp. číslo 11. 

Poslanci OZ dokumentáciu k ohláseniu drobnej stavby – el. prípojku do garáže preskúmali 

a schválili bez výhrad, Žiadosť o stavebné povolenie bola predložená na SOcÚ Zlaté Moravce 

Za ............... 6 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

d)  DHZ obce Choča 

- Predloţená ţiadosť ohľadne schválenia návrhu zmeny vo vedení DHZ obce Choča. Doterajší 

predseda Michal Mankovecký sa z osobných dôvodov rozhodol vzdať funkcie. Členovia DHZ 

navrhujú za nového predsedu doterajšieho tajomníka pána Vladimíra Bošanského. Funkciu 

tajomníka, by  na návrh členov DHZ,  zastával pán Michal Mankovecký, ktorý s návrhom 

súhlasil. 

Poslanci návrh jednohlasne schválili. 

Za ............... 6 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

e) PaedDr. Vladimír Drgoňa, Nitra 

- Ţiadosť o odkúpenie obecného pozemku o výmere 27 m2, ktorý vlastne uţíva, má ho 

ohradený, no nie je zapísaný na jeho LV. Ide o pozemok par.č.  347/2 , nachádzajúci sa v časti 

obce Ulička. 

Poslanci žiadosť prehodnotili a schválili odpredaj tejto predmetnej časti žiadateľovi za cenu 

0,23 €. 

Za ............... 6 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

 

 

f) Jozef Drgoňa, Choča č.51 



- Ţiadosť o vyjadrenie sa k vyhláseniu ohľadne uţívania pozemku par.č.362/2, druh pozemku 

záhrada o výmere 730 m2. 

Vzhľadom k skutočnosti, že predmetný pozemok pán Jozef Drgoňa, bytom Choča č.51 naozaj 

dlhodobo a nerušene užíva OZ obce Choča schvaľuje vydať potvrdenie o užívaní tohto 

pozemku. 

Za ............... 6 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

 

g) Mgr. Mária Kühtreiberová, Choča č.170 

- Ţiadosť o vydanie súhlasu na  výrub drevín 2 ks ovocných drevín 1 ks ihličnanu. 

V žiadosti neboli uvedené všetky potrebné údaje. Po obhliadke poslancom OZ boli údaje 

upresnené. Keďže išlo o ovocné dreviny, ktoré sa nachádzali v súkromnej záhrade 

a nedosahovali obvod kmeňa 80 cm vo výške meranej 130 cm nad zemou, na tento výrub sa 

nevyžaduje  vydanie rozhodnutia o súhlase s výrubom drevín. V prípade ihličnanu je postup 

zložitejší, pretože zasahuje do elektrického vedenia. Vzhľadom pre krátkosť času končiaceho 

sa obdobia vegetačného kľudu nie je možné v spolupráci so Zsl. energetikou tento výrub 

uskutočniť. 

h) Rudolf Müssler, Zlaté Moravce 

- Ţiadosť o prenájom obecného bytu 

Pán Müssler je krčmárom v zariadení Bar u Semiši. Z toho dôvodu, ţe by chcel zákazníkom 

lepšie vyhovieť ohľadne otváracích hodín, rád by býval v obci, aby nebol viazaný cestovaním. 

Poslanci OZ žiadosť zvážili. Keďže je už obecný byt prenajatý firmou AKUM s.r.o, Banská 

Bystrica nie je možné žiadosti vyhovieť. 

 Za ............... 0 poslancov,       proti.................. 6,         zdrţal sa ...................... 0, 

ch) Jaroslav Záhorecz, Choča č.113 

- Ohlásenie drobnej stavby – ostatná stavba rozmery 3,5m  x 4 m, ktorá bude plniť doplnkovú 

funkciu k rodinnému domu č.113. 

Poslanci predloženú žiadosť jednohlasne schválili. 

Za ............... 6 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

 

 

 

i) Michaela Kovačičová, Bar u Semiši, Choča č.46 



- Ţiadosť o schválenie otváracích hodín ( viď príloha) 

Poslanci OZ návrh otváracích hodín bez výhrad schválili. 

Za ............... 6 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

j) Vojtech Bošanský, Choča č.100 

- Ţiadosť o odkúpenie časti pozemku par. č. 1788/7. 

Pozemok je súčasťou žiadosti pána Bc. Vladimíra Palušku, ktorý o kúpu aj tohto pozemku 

prejavil záujem ešte v mesiaci január 2011. Nakoľko sa poslanci OZ predajom tohto pozemku 

avšak v celosti o výmere 1254 m2, už zaoberali a schválili predaj pánovi Bc. Vladimírovi 

Paluškovi, Choča 188 v súlade so zákonom 138/1991 Zb.z. o majetku obcí par. 9a  ods. 8 

písm. e  ako prípad hodný osobitného zreteľa, nie je možné žiadosti pána Bošanského 

vyhovieť. 

Za ............... 6 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

k) Lenka Havranová, Choča č.36 

- Ţiadosť o vyjadrenie sa k spísaniu notárskeho osvedčenia o vydrţaní nehnuteľností. Jedná sa 

o par. č. 421/44 záhrada o výmere1160 m2, ktorá je vlastne súčasťou záhrady ţiadateľky a jej 

rodičov. Avšak aby táto skutočnosť bola  podchytená aj Správou katastra je potrebné 

vyjadrenie v zmysle § 63 zákona 397/2000 Zb.z. 

Poslanci uvedenú žiadosť schválili. 

Za ............... 6 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

l) Alena Záhoreczová, Choča č.113 

- Ţiadosť o usporiadanie 8. Chočianskeho majálesu dňa 14.05.2011 

Poslanci OZ bez výhrad žiadosť schválili. 

Za ............... 6 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

m) Roman Kühtreiber, Choča 170 

- Ţiadosť o usporiadanie Juniálesu dňa 25.06.2011. 

Poslanci OZ bez výhrad žiadosť schválili. 

Za ............... 6 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 

 

 

K bodu 5 



Starostka obce vyzvala predsedov jednotlivých komisií, aby nahlásili ďalších členov do 

komisií- tak ako im bolo určené na poslednom riadnom zasadnutí OZ. 

Poslanec Pavol Kéri – predseda stavebnej komisie  za členov  navrhol občanov: 

Ing. Mareka Ďuriša, bytom Choča 14 a pána  Mareka Herdu, Choča  č.93 

Poslanec Mário Valášik – predseda kultúrnej komisie za členky navrhol Eriku Kováčovú, 

Choča č.182 a Bc. Alenu Záhoreczovú, Choča č.113, 

Predseda Komisie verejného poriadku – i keď bol neprítomný nahlásil návrh za členov 

komisie pána Jána Havrana, Choča č.36 a pána Jána Ďuriša st., Choča č.14. 

Predseda športovej komisie nemal do času konania tohto zastupiteľstva  ešte riadny návrh na 

členov komisie. Prisľúbil návrh podať do konca budúceho týţdňa t.j. do 15.04.2011. 

Poslanci návrhy na členov komisií – stavebnej, kultúrnej a verejného poriadku jednohlasne 

schválili. 

Za ............... 6 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

 

K bodu 6 

Hlavná kontrolórka obce predloţila  OZ  Správu   o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórka za 

I.Q 2011. Kontrola bola zameraná predovšetkým na dodrţiavanie hospodárnosti, učelovosti 

a efektívnosti pri narábaní s verejnými financiami. Nedostatky zistené pri vystavovaní 

platobných výmerov občanov na Daniach z nehnuteľností boli pracovníčke OcÚ vytknuté 

a následne opravené. Správa je prílohou zápisnice. 

K bodu 7 

Vzhľadom k tomu, ţe hlavnej kontrolórke skončilo 6-ročné funkčné obdobie, v súlade so 

zákonom 369/1990 Zb.z. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov, § 18a  poslanci 

OZ vyhlasujú výberové konanie na funkciu hlavného kontrolóra obce. Toto oznámenie 

o výberovom konaní bude uverejnené na internetovej stránke obce  www.obecchoca.sk 

a v regionálnom dvojtýţdenníku Tekovské noviny a samozrejme vo vývesnej tabuli obce 

Choča. Záujemcovia môţu prihlášky posielať na OcÚ Choča do 29.04.2011. 

K bodu 8 

Starostka obce informovala poslancov OZ o situácii ohľadne vybavovanie úveru vo výške 

77 747,80 € potrebného na realizáciu „ Nadstavby TJ.“ 

Vzhľadom na zlý hospodársky výsledok za minulé obdobia, veľké mnoţstvo záväzkov po 

lehote splatnosti, ktoré podľa analýzy bankových expertov presiahli 15 % skutočných beţných 

príjmov obce predchádzajúceho roka.  Dexia banka Slovensko a.s., pobočka Nitra odmietla  

moţnosť financovania formou úveru. 

http://www.obecchoca.sk/


Starostka sa spolu s poslancami zamýšľali nad tým ako ďalej pokračovať v takejto situácii. 

Rozhodli a uloţili starostke osloviť niektoré ďalšie banky, ktoré by vedeli pomôcť. 

 

K bodu 9 

Starostka obce informovala poslancov tieţ aj o tom, ţe obec ako taká  nemá riadneho 

prevádzkovateľa ČOV Choča. K tejto informácii sa starostka dostala na Obvodnom úrade 

ţivotného prostredia, kde jej oznámili, ţe doterajší prevádzkovateľ Vodostav - Stanislav 

Orovnický túto činnosť nemôţe zastávať, pretoţe nemá potrebné osvedčenie. Nakoľko je 

prevádzkovanie ČOV  nanajvýš potrebné a dôleţité je preto nutné hľadať nového 

prevádzkovateľa ČOV. Starostka obce podnikla uţ prvé kroky a oslovila nezáväzne  Zsl. 

vodárenskú spoločnosť, aby sa vytvoril obraz o príslušnej finančnej zaťaţenosti pre obec pri 

zabezpečení ČOV. Poslanci doporučujú starostke osloviť aj ďalších prevádzkovateľov napr. 

pána Vyskoča – prevádzkovateľa ČOV Beladice, prípadne ďalších prevádzkovateľov. 

Ďalej starostka obce Alena Záhoreczová oboznámila so situáciou ohľadne vyradenia ZŠ 

Choča 1. – 4. roč. o siete škôl a rovnako i ŠKD ( Školský klub detí) k 1.09.2011. Potrebné 

vyjadrenia – od Rady školy a aj z KŠÚ v Nitre uţ boli doručené na OcÚ. Čaká sa uţ len na 

vyjadrenie hlavného školského inšpekora. Následne všetky vyjadrenia spolu so ţiadosťou 

o vyradenie zo siete škôl budú zaslané okamţite na Ministerstvo školstva SR Bratislava 

Stromová ul. 1. MŠ SR by do 60 dní malo dať vyjadrenie. 

Rovnako starostka obce informovala o  „ expedovaní“ smetných nádob do domácností, ktoré 

prebehlo dňa 2.04.2011. Kukanádoby boli vydané občanom, ktorý mali zaplatený poplatok za 

túto nádobu odsúhlasený OZ obce Choča vo výške 10,00 €. Vydalo sa 85 kukanádob.  Ďalšie 

budú vyvezené dňa 16.04.2011.  

 

K bodu 10 

Pavol  Kéri – ako predseda stavebnej komisie navrhol viesť zvlášť evidenciu stavieb v obci 

spolu s kópiami situačných výkresov, aby tak táto dokumentácia bola k dispozícii pri 

priebeţných stavebných kontrolách. Starostka s týmto návrhom súhlasila . Evidencia sa začne 

okamţite viesť spätne od začiatku roka 2011. 

Jana Segíňová – sa informovala ohľadne spoločnosti Vodohospodár, nakoľko na predošlom 

zasadnutí OZ poslanec Havran ţiadal pani Fogadovú o akúsi genézu ohľadne bývalej 

spoločnosti Vodohospodár s.r.o., ktorej členkou bola i ona. Pani Fogadová genézu mala 

vypracovanú a predloţila ju pani poslankyni Segíňovej. 

Rovnako sa pani Segíňová pýtala na zoznam neplatičov na daniach z nehnuteľností. Tento 

vypracovaný zatiaľ nebol vzhľadom k tomu, ţe VZN obce Choča o Daniach z nehnuteľností  

§ 16  umoţňuje občanom zaplatiť daň aj v štyroch splátkach a to do 31. mája, 31. júla,  

30. septembra a 30. novembra. 



Roman Kühtreiber – informoval s ohľadne zberu TKO formou kukanádob. Vraj od občanov 

počul, ţe je nespravodlivé, keď sa dáva len  jedna kukanádoba a rovnako zaplatí za ňu občan, 

ktorý produkuje menej odpadu ako aj ten, ktorý produkuje viac odpadu prípadne je viacčlenná 

rodina. Starostka obce mu odpovedala, ţe kukanádoby sa počítali dodávať 1 kus na jedno 

súpisné číslo v prípade rodinného domu. Pokiaľ  má jedna rodina záujem o viac kukanádob, 

môţe si zakúpiť aj druhú, no za plnú cenu. Pokiaľ ide o produkovanie odpadu a poplatku za 

odpad - aj doteraz sme všetci platili rovnako za  TKO, čo je poplatok 10,00 € / 1 osoba. Ale 

do kontajnerov občania nedávali odpad v rovnakom mnoţstve. Teraz sa musia ľudia naučiť 

odpad nielen separovať ( papier, plasty, sklo, ţelezo, konáre, tráva), ale sa musia naučiť aj 

odpad minimalizovať. 

Alena Záhoreczová – starostka obce, informovala poslancov OZ o zbere papiera v ZŠ, ktorý 

individuálne zorganizovala pani riaditeľka Jágrová v myšlienke, ţe sa v obci papier nezbiera. 

Zber sa uskutoční v dňoch 09. – 10. 04.2011 do pristaveného kontajnera vo dvore ZŠ. 

Starostka obce tento zber niekoľko krát vyhlási v piatok i v sobotu, aby táto akcia splnila účel. 

 

K bodu 11  

Členka návrhovej  komisie – Lenka Havranová  predniesla návrh na uznesenie, ktorý poslanci 

bez výhrad schválili. 

Za ............... 6 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

 

Nakoniec starostka obce zhodnotila zasadnutie Obecného zastupiteľstva za veľmi dobré po 

formálnej i obsahovej stránke  a poďakovala všetkým prítomným za účasť. 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

Mário Valášik            ............................... 

Roman Kühtreiber     ............................... 

 

 

 

František Mankovecký                                                                      Alena Záhoreczová 

zástupca starostky obce                                                                       starostka obce 

 


